
Protokół Nr 167
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 5 sierpnia 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• wiz Skarbnika Powiatu - Główna Księgowa Pani Wioletta Turalska,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 166 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg

algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych.

4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2021 rok.

5. Rozpatrzenie wniosków:
a) Wydz. Komunikacji i Transportu o wyrażenie zgody na powierzenie

obsługi linii komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej

przewoźnikom świadczącym usługi komercyjne,

b) Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego o zabezpieczenie

środkówna wykonanie remontu elewacji budynku internatu, wymianę

rynien, rur odprowadzających opad deszczowy, parapetów

zewnętrznych, obróbki kominów dachowych i wykonania opaski

wokół budynku z kostki brukowej w łącznej kwocie ok. 120 000 zł.

6. Zapoznanie się z treścią odpowiedzi Burmistrza MiG Końskie w sprawie

rozważenia zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie w granicach ulic: lzabelowskiej, cieku
wodnego od Wincentowa, ulicy Południowej po granice administracyjne

miasta.

7. Sprawy różne.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd przyjął protokółNr 165 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane

wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

Oznajmiła, że proponowane zmiany podziału środków podyktowane są licznymi

wnioskami osób ubiegających się o dofinansowanie do likwidacji barier
architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych oraz o dofinansowanie
uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach
rehabilitacyjnych. Zaproponowała przeniesienie środków z zadania 

dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne
i środki pomocnicze w kwocie 70 000 zł na zadanie - dofinansowanie
uczestnictwa osób niepełnosprawnych ich opiekunów w turnusach

rehabilitacyjnych kwotę 20 000 zł oraz na zadanie - dofinansowanie likwidacji
barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych na wnioski
indywidualnych osób niepełnosprawnych kwotę 50 000 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 4
Główna Księgowa w Wydz. Budżetu i Finansów - Pani Wioletta Turaiska

przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu
Koneckiego na 2021 rok. Oznajmiła, że proponowane zmiany polegają na
zwiększeniu planu finansowego Starostwa o kwotę 10 000 zł z przeznaczeniem
na usługi telekomunikacyjne oraz na częściowym rozwiązaniu rezerwy
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oświatowej z przeznaczeniem na remont pokrycia dachu i wymianę rymen

w budynku Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Stąporkowie w kwocie

16000 zł, zgodnie z decyzją Zarządu z poprzedniego posiedzenia.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 78/2021 w przedmiotowej sprawie.

Ad.5
a) Naczelnik Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Bożena Dąbrowska

przedstawiła wniosek o wyrażenie zgody na powierzenie obsługi linii

komunikacyjnych o charakterze użyteczności publicznej przewoźnikom

świadczącym usługi komercyjne. Poinformowała, że w ramach naboru na

2021 rok Powiat Konecki otrzymał dofinansowanie z Funduszu rozwoju

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na

realizację zadań własnych w zakresie przewozów autobusowych w formie

dopłaty do ceny usługi w kwocie 68 774,40 zł. Dofinansowaniem objęto

trzy nowe linie komunikacyjne:

1. Sulborowice - Końskie,

2. Filipy - Końskie,

3. Giełzów - Końskie.

Oznajmiła, że Powiat jako organizator przewozów może dokonać

powierzenia obsługi linii komunikacyjnych o charakterze użyteczności

publicznej przewoźnikom, którzy na podstawie posiadanych zezwoleń

świadczą usługi komercyjne w tym zakresie. Wymieniła przewoźników,

z którymi organizator może bezpośrednio zawrzeć umowę o świadczenie

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.

W związku z otrzymaniem dofinansowania obsługi nierentownych linii

z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych Zarząd wyraził zgodę na

powierzenie w/w tras następującym przewoźnikom:

1. na terenie gminy Ruda Maleniecka oraz gminy Fałków - F.U.H. EKO

"STAMAR" Stanisław Marczak,
2. na terenie gminy Radoszyce Edwardowi Binkowskiemu,

3. na terenie gminy Gowarczów - Przedsiębiorstwu Komunikacji

Samochodowej w Opocznie sp. z 0.0.
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b) Zarząd zapoznał się z wnioskiem SOSW w Baryczy przedstawionym przez
Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu
Panią Barbarę Panek o zabezpieczenie środków na wykonanie remontu
elewacji budynku internatu, wymianę rynien, rur odprowadzających opad
deszczowy, parapetów zewnętrznych, obróbki kominów dachowych
i wykonania opaski wokół budynku z kostki brukowej w łącznej kwocie
ok. 120 000 zł. Zarząd, biorąc pod uwagę konieczność konsultacji wniosku
ze Skarbnikiem Powiatu (w zakresie formy realizacji zadania - remont, czy
przebudowa) odłożył rozpatrzenie wniosku na następne posiedzenie
Zarządu.

Ad.6
Zarząd zapoznał się z treścią odpowiedzi Burmistrza MiG Końskie na

pismo Zarządu Powiatu w sprawie rozważenia zmian oraz przyspieszenia prac
nad zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu
terenu miasta Końskie w granicach ulic: Izabelowskiej, cieku wodnego od
Wincentowa, ulicy Południowej po granice administracyjne miasta.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 825 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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